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出发日期
飞行航班

TOUR CODE: 5CEI-2

清新泰北

清迈/清莱
5 天4 晚

HIGHTLIGHT

第一天   吉隆坡 a  清迈                   （机餐/午/晚餐） 
集合于吉隆坡机场，乘搭班机直飞到达清迈。继续前往清迈艺术博物馆（3D Art Museum）。晚上，享用传统康笃晚餐。它是泰北地
道餐饮。在大木盘上安排着各样的泰北风味菜。同时您可观赏古兰传统舞蹈。晚餐后回酒店休息。

第二天   清迈                                    （早/午/晚餐）
早餐后，车游清迈城墙。然后往三王纪念碑和柴迪隆寺。午餐后，往游览素贴山皇家佛寺–双龙寺(含登山缆车上山)。
素贴山-是峦起伏气势磅礴沿建筑工程浩大之三百零六级之石阶挡级而上。抵达山顶参观皇宫佛寺及双龙寺。晚餐后回酒店休息。

第三天   清迈 - 清莱                     （早/午/晚餐）
早餐后，往清莱出发(2小时车程)路上我们将停顿在温泉地带, 此处可以泡脚在温泉中减少腿部疲劳。路旁更有小贩售卖鸡蛋以供游客
以温泉水煮鸡蛋体验。午餐后，游览美塞，它是泰国和缅甸交界点。之后, 往泰国北端湄公河和博河的交会点-金三角。它是闻名于世
盛产鸦片等毒品，也是世界上主要的毒品产地。您可以自费参加乘坐游船游欣赏湄公河风光。然后，我们去拜访长颈村族人。下午，
继续前往游览泰国唯一玻璃白庙，其独特的白色设计主题,白色玻璃材料,奇特的设计元素而使之闻名。接着前往清莱夜市享受购物。

第四天   清莱 -  清迈                                （早/午/晚餐）
早餐后，回去清迈。然后游览美塔曼村大象营观赏大象表演，除此之外，还包括了骑大象、坐牛车和竹筏漂流等活动。
午餐后，参观雨伞工厂。您可亲身手绘纸伞乐趣。并且把手绘的纸伞带回家作为纪念。继续往三甘烹村(家庭工厂) 。
晚间，您可自费到当地的夜市体验当地的文化与热闹。

第五天   清迈 a  吉隆坡                     （早/机餐）
乘搭班机回到美丽的家园。

自费项目：
◆ 乘船游览老挝 / 入境缅甸

◆ 清迈艺术博物馆、双龙寺(包登上缆车上山)、前往著名的金三角地区探秘、进入最神秘的少数民族 
     村落近距离接触长颈族人
◆ 清莱乡间游乘坐牛车: 牛车漫步于村庄小径中，探访当地民居与村民悠闲的生活民情竹筏漂流：
     无激流，安全性佳，欣赏闲逸宁静的丛林两岸风光。
◆ 品尝地道的泰国美食：王府泰式帝王宴
◆ 游览温泉地带享受泡脚乐、亲手DIY纸雨伞
◆ 精心安排住宿 ：清迈3晚, 清莱1晚
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TOUR CODE: 5CEI-2

NORTHERN THAI
CHIANGMAI / CHIANGRAI
5D4 N

HIGHTLIGHT
◆ Chiangmai 3D Art Museum / Doi Suthep Temple(Included Cable Car / Visit famous Quest of the Golden Triangle region, 
      the most mysteriouss minority villages in close contact with the long neck tribe 
◆ Chiang Rai countryside to take the ox-drawn carts: bullock cart, walking in the village trails, visits to local houses and the 
      village life of leisure
◆ Taste authentic Thai cuisine: Khantoke Dinner  
◆ Visit the hot spring zone to enjoy music in feet / DIY Umbrella Experience
◆ Special arrangement 3 Nights stay Chiangmai & 1 Night stay Chiangrai  

DAY 1   KUALA LUMPUR a CHIANGMAI         (MOB/L/D) 
Assembly at airport flight to Chiangmai. Upon arrival, proceed to Chiangmai 3D Art Museum. At night, enjoy the Khantoke 
Dinner. The Khantoke Dinner consists of an enticing array of many small dishes presented on an individual dining tray.

DAY 2   CHIANGMAI                                   (B/L/D)
After breakfast, coach view Chiangmai City Moat. After proceed to Three Kings Monument and Chedi Luang Temple. 
After lunch, visit Doi Suthep Temple (Included Cable Car). Dinner at local restaurant.

DAY 3   CHIANGMAI - CHIANGRAI                  (B/L/D)
After breakfast, transfer to Chiangrai (2hrs) . Therefore, proceed for a short visit to the Mae Kajan Hot Spring. 
After lunch, proceed to Mae Sai, the northern most district of Chiangrai province in northern Thailand. Next, proceed to Golden 
Triangle at the intersection between the Mekong River and Kong River. (Optional tour will suggested by tour guide at own 
expenses to enter Myanmar and Laos Boat trip in Mekong River). Continue to Longneck Village. Next, proceed to White Temple. 
It is a haven of Buddhist to get closer to the religion, meditate, and learn the essence of Dhamma.

DAY 4   CHIANGRAI - CHIANGMAI                  (B/L/D)
After breakfast, transfer Chiang Mai . Next, proceed to Mae Taman Village Elephant Safari to enjoy the show of elephant show. 
Besides that, you can enjoy elephant riding, ox cart riding and bamboo rafting and etc. Continue to Umbrella Village for the Hand 
painting an Umbrella Experience. After done you can bring it home as souvenir.  Next visit proceed to San Kham Pang Village 
(Home Industries), the major traditional handicraft center in Northern Thailand. Night time, you may visit to local night market 
by own expenses.

DAY 5   CHIANGMAI a KUALA LUMPUR              (B/MOB)
After breakfast, transfer to airport for your flight back to Kuala Lumpur.

Optional Fare ：

◆ Boat trip to Laos / Myanmar border

** The above itinerary is for reference only and is subject to any necessary changes  in accordance to local requirement. 
Final and correct accordance of itinerary will be based on Chinese version itinerary.**
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